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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-8-17/2010 

 

 

Protokół Nr 85/2010 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 19 października 2010 r. 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczył Wojciech Hausner Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Wojciech Hausner o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji, 

powitał Członków Komisji oraz gości, stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji, po czym przedstawił porządek posiedzenia.  

Do przedstawionego porządku posiedzenia nie wniesiono uwag, ani innych propozycji. 

 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr C/1333/10 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 12 maja 2010 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół specjalnych – druk nr 1858. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXV/1126/09 

Rady Miasta Krakowa z dnia 18 listopada 2009 r. w sprawie Regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską 

Kraków – druk nr 1879. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Krakowskiego Programu 

Wspierania Przedsiębiorczości i Rozwoju Gospodarczego Miasta – druk nr 1884. 

4. Informacja na temat aktualnego stanu wprowadzenia „Zintegrowanego systemu 

zarządzania oświatą”. 

5. Sprawy bieżące.  

6. Oświadczenia, komunikaty. 

 

Ad. 1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr C/1333/10 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 12 maja 2010 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

specjalnych – druk nr 1858 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr C/1333/10 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 maja 2010 r. w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół specjalnych wg druku nr 1858 zwracając uwagę, że jest to 

aktualizacja planu sieci publicznych szkół specjalnych. 

Komisja w głosowaniu: 5 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały wg druku 1858. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr C/1333/10 Rady Miasta 
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Krakowa z dnia 12 maja 2010 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

specjalnych – druk nr1858. Opinia Nr 190/10 z 19.10.2010 r. 

 

Ad. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXV/1126/09 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 18 listopada 2009 r. w sprawie Regulaminu określającego 

niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach 

i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 1879 
 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr LXXXV/1126/09 Rady Miasta Krakowa z dnia 18 listopada 2009 r. w sprawie 

Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków 

wg druku nr 1879 wyjaśniając, że zmiany do ww. uchwały są koniecznością uregulowania 

wynagrodzenia zastępcy dyrektora w szkole, w której dyrektor nie jest nauczycielem, jak 

również, że uregulowania te zostały uzgodnione ze Związkami Zawodowymi. 

Komisja w głosowaniu; 5 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały wg druku nr 1879. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXV/1126/09 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 18 listopada 2009 r. w sprawie Regulaminu określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i innych 

placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 1879. 

Opinia Nr 191/10 z 19.10.2010 r. 

 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Krakowskiego Programu 

Wspierania Przedsiębiorczości i Rozwoju Gospodarczego Miasta – druk nr 1884 

 

Alicja Malinowska Kierownik Referatu ds. Przedsiębiorczości w Wydziale Strategii i Rozwoju 

Miasta przypomniała, co zobowiązało Prezydenta Miasta Krakowa do przygotowania takiej 

uchwały, po czym omówiła zadania w zakresie edukacji wyjaśniając na czym polega 

realizacja tych zadań. Przedstawiła również plan ich wdrożenia, jak i mierniki realizacji 

celów. 

W trakcie dyskusji w której udział wzięli: Małgorzata Jantos, Przewodniczący Wojciech 

Hausner, Mirosław Gilarski chciano wiedzieć, kto z Radnych uczestniczył w pracach Zespołu 

nad tym „Programem”. Uważano, że powinny być wyraźniejsze wskaźniki wsparcia 

szkolnictwa zawodowego, jak również, że przedmiotowy projekt należałoby opiniować 

po I czytaniu. Przypomniano, że Komisja opiniowała uchwałę kierunkową, a potem nie miała 

już wpływu na prace Zespołu.  

Uzyskano wyjaśnienie od Alicji Malinowskiej Kierownika Referatu ds. Przedsiębiorczości, 

że w Zespole pracowali Radni: Janusz Chwajoł oraz Daniel Piechowicz, jak również na czym 

polegała praca „Zespołu”.  

Małgorzata Jantos wskazując na uchybienie w sprawie poprawek do Statutu Miasta zwróciła 

uwagę na fakt, że sama napisała uchwałę o przedsiębiorczości, a nikt Jej nie zaprosił 

do udziału w pracach Zespołu. Zaproponowała, aby odstąpić od opiniowania przedmiotowego 

projektu uchwały na tym posiedzeniu, a wydać opinię na następnym posiedzeniu. 

Komisja w głosowaniu: 3 głosy – „za”, 0 – „przeciw”, 2 – „wstrzymujące się” 

postanowiła wydać opinię do przedmiotowego projektu uchwały wg druku nr 1884 

na następnym posiedzeniu Komisji. 
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Ad. 4 

Informacja na temat aktualnego stanu wprowadzenia „Zintegrowanego Systemu 

Zarządzania Oświatą” (prezentacja multimedialna) 

 

Na wstępie Przewodniczący Wojciech Hausner wyjaśnił, dlaczego poprosił Dyrektora Jana 

Żądło o przedstawienie informacji na temat aktualnego stanu wprowadzenia „Zintegrowanego 

Systemu Zarządzania Oświatą”. 

Dyrektor Jan Żądło, dokonując prezentacji multimedialnej, wyjaśnił, że między projektem 

który był na początku, a który jest teraz są bardzo duże różnice w związku z tym, że zmienia 

się ustawa. 350 placówek oświatowych plus Zespół Ekonomiki Oświaty (2.800 

użytkowników) łączy jedna wspólna sieć. System jest bezpieczny, wszystkie aspekty 

bezpieczeństwa spełniono. System funkcjonuje poprzez sieć internetową. Jest to narzędzie 

przede wszystkim dla Dyrektorów, aby Dyrektor placówki miał narzędzia do kompleksowego 

zarządzania szkołą, jest to narzędzie, w którym raz wprowadzona dana cały czas funkcjonuje. 

Składa się z 6 modułów, które szczegółowo omówił, a to:  

- Moduł Baza Danych Ogólnych – w trakcie wdrażania, 

- Moduł Arkusz Organizacyjny – funkcjonuje już dwa lata, 

- Moduł Kadry, Aplikacja – Ewidencja Kadrowa, Aplikacja całkowicie wdrożona, Moduł 

Kadry - Aplikacja Płace – Aplikacja w trakcie wdrażania, 

- Moduł Finanse, Aplikacja Majątek – Aplikacja całkowicie wdrożona, Aplikacja Planowania 

i Budżetowanie, Aplikacja jest na etapie testowania, Moduł Finanse, Aplikacja Gospodarka 

Magazynowa – Aplikacja jest w trakcie modyfikowana, Moduł Finanse, Aplikacja 

Należności i Zobowiązania, Aplikacja jest w trakcie wdrażania Moduł Finanse, Aplikacja 

Księga Główna – Aplikacja na etapie testowania 

- Moduł uczniowie -  Moduł jest w pełni wdrożony,  

- Moduł System Elektronicznego Obiegu Dokumentów – Moduł na etapie końcowych testów. 

Efekty wdrażania „Zintegrowanego Systemu Zarządzania Oświatą” to: jednolite zasady 

związane z ewidencją majątku, jednolite zasady kadrowo-płacowe obowiązujące w szkołach 

i jednostkach oświatowych, jednolite zasady planowania, umożliwienie szybkiego 

raportowania danych przez placówkę oświatową na podstawie danych wprowadzonych 

do poszczególnych modułów, możliwość planowania wydatków w oparciu o algorytmy 

na podstawie danych pobieranych z ZSZO, sprawa generowania list płac, zmniejszenie 

pracochłonności planowania pracy, księgowości, sprawozdawczości. 

Z kolei Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa zwróciła uwagę, że na 

dzień dzisiejszy dyrektorzy szkół wykonują bardzo ogromną pracę. Wprowadzenie 

wszystkich danych jest ogromnie trudne dla szkół i pracowników. 

Głos zabrali: 

Małgorzata Jantos chciała wiedzieć, czy podmioty, które biorą w tym udział są zadowolone 

oraz czy tego typu kierunek doprowadzi do tego, że coś zostanie zrobione z Zespołem 

Ekonomiki Oświaty, czy przygotowane rozwiązanie dotyczy małych szkół na obrzeżach 

Miasta, ile kosztuje obsługa tego systemu i kto go robi. 

Bartłomiej Garda poprosił o informację, jak wygląda dostęp do danych osobowych, jak 

również, czy baza danych jest pełna (np. jeżeli chodzi o nauczycieli emerytowanych). 

Wojciech Hausner chciał wiedzieć, czy docelowo jest tak, że wszystkie placówki przejdą 

w jednolity system oraz czy jednocześnie będą funkcjonowały jakieś papierowe elementy. 

Uzyskana wyjaśnienie od Dyrektora Jana Żądło, że jest to narzędzie jednolite, jedna 

księgowa może obsługiwać inne szkoły. Jak system zostanie wdrożony, to będzie wszystko 

wiadomo. Co do szkół peryferyjnych, wzięli je pod ochronę dużych szkół, co do programu dla 

tych szkół, zachęcają społeczność do przejmowania małych szkół (przykład – Rajsko). Co do 

obsługi programu – w tym roku jest to koszt 2 mln zł, przygotowuje to Comarch. Co do 

dostępu do danych osobowych, dyrektor nie ma (lokalnie dyrektor ma dostęp do wszystkich 

danych placówki). W Wydziale Edukacji jest osoba, która ma dostęp do wszystkich danych 

osobowych. Co do kwestii pełnych danych osobowych, nie ma adnotacji, że jest to emeryt. 
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Co do sprawy jednoczesnego funkcjonowania jakiś papierowych elementów, system generuje 

dane (raporty), które wynikają z przepisów. Ten system daje możliwość wysyłania danych 

do innych systemów. 

 

Ad. 5 

Sprawy bieżące 
 

Głos zabrali: 

Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa poinformowała, że w dniach 

26.10-28.10.2010 r. odbędzie się spotkanie z dyrektorami szkół dotyczące sprawy 

wcześniejszych działań Miasta w zakresie: wspomaganie mniejszości narodowej, 

zapobieganie przemocy i roli szkoły w tym temacie, problem żywienia dzieci oraz działanie 

poprzez sport przeciwko wszystkim zagrożeniom w szkołach. Taki program został 

przekazany z Unii Europejskiej. Kończąc wystąpienie zaprosiła obecnych na ww. 

Sympozjum. 

Wobec powyższego Mirosław Gilarski poprosił o przekazanie programu tego Sympozjum 

do skrytek Radnych. 

Przewodniczący Wojciech Hausner podziękował Dyrektorowi Żądło za przedstawioną 

„Informację”, jednocześnie powracając do sprawy wezwania o zaprzestanie naruszania prawa. 

Uzyskał wyjaśnienie od Dyrektora Żądło, że jest już odpowiedź w tej sprawie. 

Elżbieta Sieja zaproponowała uhonorować w jakiś sposób osoby, które wprowadziły ten 

system. 

Łukasz Słoniowski, przypominając prośbę Staromiejskiego Centrum Kultury Młodzieży 

w Krakowie o zabezpieczenie środków w budżecie Gminy Miejskiej Kraków w wysokości 

100.000 zł na zakup fortepianu i Wniosek Nr 22/10 Komisji z 24.08.2010 r. w tej sprawie, jak 

i odpowiedź Prezydenta Miasta Krakowa na przedmiotowy Wniosek, zaproponował 

ponownie wystąpić do Prezydenta Miasta Krakowa. Komisja w głosowaniu: 5 głosów – „za” 

(jednomyślnie) postanowiła ponowić ww. Wniosek. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa, po zapoznaniu się 

z odpowiedzią Pana Prezydenta (pismo Prezydenta Miasta Krakowa Nr OR-03.00631-387/10 

z dnia 15.09.2010 r.) na Wniosek Nr 22/10 Komisji z 24 sierpnia 2010 r. ponownie wnioskuje 

o zabezpieczenie środków w budżecie Gminy Miejskiej Kraków na rok 2011 w wysokości 

100.000 zł na zakup fortepianu dla Staromiejskiego Centrum Kultury Młodzieży w Krakowie. 

Wniosek nr 24/10 z 19.10.2010 r. 

 

 

Ad. 6 

Oświadczenia, komunikaty 

 

Brak. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 17.10 zamknął 

posiedzenie. 

Przewodniczył: 

        Przewodniczący Komisji 

Wojciech Hausner 

Protokołowała: 

 

  Zofia Majka 

 


